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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
        GRAD SAMOBOR 
        GRADSKO VIJEĆE 
 
Klasa: 021-05/13-01/6 
Urbroj: 238-11-04/03-13-2 
Samobor, 13.09.2013. 
 
 

ZAPISNIK 
s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 12. rujna 2013. 
godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja 
Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko 
Džepina, Damir Gorišek, Maja Gračanin,  Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Vinko Kovačić, 
Stjepan Kozlina, Boris Makarun, Tomislav Masten, Željko Mataušić, Andrija Noršić, 
Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, Franjo Štefanić, Vjeran Štublin, Marko Tandarić, te su 
naknadno stigli: Anica Vraneković, Linda Rossini Gajšak, Irena Kapor  
 
IZOČNI VIJEĆNIK: Branimir Šiljak, Ivan Vlainić, Željko Žarko 
 
 
PROČELNIK-TAJNIK GRADA: Dragutin Kušić  
 
 
OSTALI: 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić, Mario Anušić, Mladen Ogrinc, Zvonko Župančić, pročelnici Grada 

Samobora 
- Ana Vlah, v.d. pročelnica Ureda gradonačelnika Grada Samobora 
- Marijan Kižlin, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
- Mladen Žitković, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora 
- Boris Bogulin, tajnik Vatrogasne zajednice Grada Samobora 
- Darko Kupres, predsjednik Odbora za turizam i ugostiteljstvo 
- Vladimir Čerkez, Nada Kuhar, Ljerka Cigula i Mirjana Dimnjaković, ravnatelji ustanova 

Grada Samobora 
- Igor Rizmanovski i Petra Aralica, djelatnici Grada Samobora  
 
Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
 
 
ZAPISNIČAR: Nada Gorišek 
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VINKO JAKLENEC - pozvani ste na 3. sjednicu Gradskog vijeća koju je sazvao 
predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 14.00 sati i ovlastio me za vođenje sjednice, te 
prije otvaranja sjednice molim tajnika Grada da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 3. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočno 19 vijećnika, a izočno je 6 vijećnika. 

 
VINKO JAKLENEC - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočno 19 vijećnika i 6 vijećnika izočno, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje 
sjednice i donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 3. sjednicu Gradskog 
vijeća Grada Samobora. 

 
Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 2. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Samobora održane 18.07.2013. godine. 
   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 2. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Verificira se Zapisnik sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 18. 
srpnja 2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Boris Makarun pa je sada na sjednici nazočno 19 vijećnika. 
 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
 Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda. 

Sukladno članku 138. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora predlažem da se u 
dnevnom redu izmjeni točka 8. te da glasi: Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju 
člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 
za Prijedlog. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog odluke o dodjeli nagrada Grada Samobora za životno djelo u 2013. godini. 
2. Prijedlog odluke o dodjeli nagrada Grada Samobora u 2013. godini. 
3. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 

Samobora. 
4. Prijedlog odluke o uključivanju Grada Samobora u akciju Gradovi i općine - prijatelji 

djece. 
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5. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje 
01.01. do 30.06.2013. godine. 

6. Polugodišnje izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje 01.01. do 
30.06.2013. god. 

7. Prijedlog zaključka o sklapanju kupoprodajnog ugovora za prodaju nekretnine čkbr. 
1905 u vlasništvu Grada Samobora. 

8. Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana Odbora za hrvatske branitelje iz 
Domovinskog rata. 

9. Informacija o stanju prometa u užem centru Samobora. 
10. Prijedlog za imenovanje ravnatelje Gradske knjižnice Grada Samobora. 
11. Prijedlog za imenovanje ravnatelja Samoborskog muzeja.  
12. Prijedlog za imenovanje ravnatelja Sportski objekti Samobor. 
13. Prijedlog za imenovanje ravnatelja Dječji vrtić Grigor Vitez. 
14. Ostale informacije. 

 
 

Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara"Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima i 
upravnim odjelima Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz 
samoupravnog djelokruga Grada. 
 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Molila bih informaciju od nadležnih službi vezano za listu 
čekanja djece u vrtićima, s obzirom da se otvorio novi vrtić na prostoru bivše vojarne. Kako 
sada stojimo s time da znamo informirati kolege i sveukupnu javnost. 
 
 TOMISLAV MASTEN - Moje prvo pitanje bilo bi rekonstrukcija Ulice Josipa 
Jelačića. Znamo da je još u zimskim mjesecima najavljivan početak radova. Ulica nakon 
prošlogodišnje sanacije, odnosno rekonstrukcije vodovodne mreže, je u jako lošem stanju. 
Pitam, kada možemo, napokon, očekivati radove na početku sanacije te ulice, odnosno 
presvlačenje novim slojem asfalta, s obzirom da je javno najavljivan nekoliko puta početak 
radova? 
 Moje drugo pitanje odnosilo bi se zapravo na fondove EU, odnosno znamo da u 
Samoboru imamo dva projekta koji su također najavljivani za sufinanciranje iz fondova EU. 
Jedan je program dugoročnog razvoja kanalizacije, tako smo ga zvali u ono vrijeme, a kako se 
danas zove ne znam, ali svi znamo o čemu se radi. Znamo da su Hrvatske vode osigurale 
novac za projektiranje, a da je jedinica lokalne samouprave, odnosno komunalno poduzeće 
dužno riješiti imovinsko-pravne odnose. Pitam, gdje smo s tim? Koliko smo novaca do sada 
utrošili na rješavanje imovinsko-pravnih odnosa? Koji je postotak riješenosti trasa za budući 
sustav odvodnje Grada Samobora, odnosno za rekonstrukciju postojećeg? 
Drugi dio se također odnosni na Fond EU, sanacija Trebeža. Žao mi je što nema ovdje 
predsjednika Gradskog vijeća gosp. Željka Žarka, jer je najavljivao, također, da za taj projekt 
možemo očekivati novac iz EU. Nažalost, koliko ja znam, u proljeće iduće godine isteći će 
građevinska dozvola za taj projekt a nigdje nisam pročitao da postoji aplikacija da je 
napravljena studija izvodljivosti i da se apliciralo na fondove, a ne vidim kada bi to napravili s 
obzirom da ističe građevinska dozvola u proljeće iduće godine. 
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 MAJA GRAČANIN - Imala bih pitanje koje se odnosi na parcelu novog dječjeg 
igrališta koje uređujemo u Bregani na raskrižju u Nazorovoj i Kovačićevoj ulici. Zanima me 
kada će biti postavljeno igralo koje je Grad kupio i ima ga spremno? 
 Drugo pitanje, odnosno prijedlog odnosio bi se na sanaciju raskrižja na semaforu 
između Samobora i Bregane. Znači, kada se dolazi s autoputa desila se ista stvar kao što sam 
prije par mjeseci govorila ovdje na Gradskom vijeću spajanjem asfalta i betonke nastali su 
hupseri koje bi trebalo sanirati, a to će znati zamjenik gradonačelnika gosp. Stanec, jer smo 
istu stvar imali dolje kod kružnog toka kod Tifona. To bi trebalo sanirati. 
 Ovim putem htjela bih pozdraviti otvorenje novog dječjeg vrtića u bivšoj vojarni 
kojim smo omogućili otvorenje šest vrtićkih i jasličkih grupa. 
 
 Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je na sjednicu 
pristigla gđa Anica Vraneković pa je sada nazočno 20 vijećnika.     
 
 FRANJO ŠTEFANIĆ - Uputio bi jedno pitanje prema td Komunalac d.o.o. Samobor. 
Interesira me da li gradsko poduzeće Komunalac ima ophodarsku službu i ako ima koliko je 
ona aktivna? Primijetio sam da ima dosta začepljenih šahtova usred kiše koja je bila učestala 
ovih dana. Ako postoji ophodarska služba bilo bi dobro da malo pojača nazor, a ako nema da 
se ista uvede. 
 Iskoristio bih priliku i pohvalio gradske službe koje su u našem MO poslije jake tuče 
koja je učinila veliku štetu reagirale žurno i ljudima na neki način koliko-toliko nadoknadili 
štetu. Još jednom se zahvaljujem po tom pitanju. 
 
 BORIS MAKARUN - Zahvaljujem se gosp. gradonačelniku i njegovim suradnicima 
na odgovorima koji su me dočekali na klupi. Drugo, znamo svi da je jučer na stadionu u 
Samoboru odigran lokalni derbi Samobor - Stupnik i iz više razloga sam nazočio toj utakmici. 
No, međutim ono što sam vidio a i u razgovoru s ljudima iz uprave i NK Samobor, tamo 
postoji nadstrešnica ili natkriveni dio tribine koji je napravljen ,mislim,  2005. godine, 
privremeno, jer su tada bili doneseni propisi da mora svaki klub imati barem za 150 gledatelja 
natkriveni dio. To je daleko najlošiji natkriveni dio u trećoj hrvatskoj nogometnoj ligi, to 
mogu sa sigurnošću reći, jer sam svaki stadion obišao u Zagrebačkoj županiji, pa čak i od 
onih klubova koji su sada ispali iz te famozne treće hrvatske nogometne lige. Ponukan 
razgovorom i onim samim što sam vidio upitao bih da li se razmišlja da se tamo konačno na 
gradskom stadionu promjene one stolice koje su od Univerzijade i da se tamo stavi neka 
adekvatna nadstrešnica ili natkriveni dio tribine koji bi i vizualno zadovoljavao jer ovo što je 
napravljeno bilo je kao privremeno, a što sam naglasio. Bojim se da vodstvo treće hrvatske 
nogometne lige neće dugo tolerirati ovaj dio i da će sigurno posegnuti za mjerama. Stoga 
pitam, kada će i da li se razmišlja uopće o natkrivanju tog dijela tribine? 
 
 VINKO JAKLENEC - Zamolio bih gradonačelnika i njegove suradnike da odgovore 
na postavljena pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - Dopustite mi da vam odgovorim na nekoliko pitanja. Što se tiče 
pitanja uvažene vijećnice Sečen molio bih gosp. Kižlina da da odgovor. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Ukratko ću vas izvijestiti o listi čekanja djece u vrtićima. U 
novoj školskoj godini upisano je cca 1500 djece od čega u gradskim vrtićima 1200, a u 
privatnim vrtićima cca 300 djece predškolske dobi. Ukupno na listi čekanja u DV Izvor i DV 
Grigor Vitez ima 60 djece, ali se ona preklapaju, pa ima neupisano u novu školsku godinu  
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cca 30 djece, s time da u privatnim vrtićima Grada Samobora ima još negdje mjesta za oko 
cca 40 do 50 mjesta. 
 
 KREŠO BELJAK - Na sljedeće pitanje dat će odgovor kolege pročelnici gop. 
Zvonko Župančić i gosp. Željko Radovanić. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Što se tiče pitanja gosp. Mastena u svezi rekonstrukcije, 
odnosno sanacije Ulice Josipa Jelačića točno je da je sanacija bila predviđena u programu, no, 
međutim mi smo kroz izmjene i dopune programa prolongirali sanaciju za iduću godinu, jer 
stanje je ulice takvo da je potrebna sveobuhvatna rekonstrukcija, a to znači u cijelosti izrađeni 
projekt prema kojemu je potrebno izmijeniti nosivu konstrukciju, urediti pješačku stazu, tako 
da nam nadilazi polugodišnje mogućnosti. 
Ako tražite još dodatne informacije mogu vam dati u pisanoj formi. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Kratka dva odgovora ili zapravo jedan objedinjen. Jučer 
smo svjedočili sastanku koji je bio u Gradu, dakle Fond za zaštitu okoliša vezano uz Trebež 
vezano za aplikaciju koju oni pripremaju kao Fond je negdje oko 7.000.000,00€ ukupna 
investicija. Sada da ne opisujem korake koji nam slijede u tom dijelu, mi smo jučer 
promišljali o tome da li će nositelj toga biti Grad ili komunalno poduzeće, držimo da bi bilo 
komunalno poduzeće s obzirom na neka pravila. Nekad je taj program ili projekt bio 
pripremljen da ide na pretpristupne fondove ali aplikacija tada nije išla, sada je on za 
pristupne fondove manje više spreman. 
 Usput niste pitali ali ću reći isto tako veliki projekt koji se ovih dana odvija, jučer je 
bila velika sjednica, prethodilo je tome nekoliko radnih dogovora vezano uz željeznicu tako 
da i željeznica od 60.000.000,00€ je, na žalost, narasla na nekakvih 100.000.000,00 € pa su tu 
određene poteškoće u smislu opravdanosti Studije izvodljivosti, odnosno osiguranja 
financijskih sredstava. Upravo je jučer bio sastanak, između ostalog sa SV. Nedeljom, jer HŽ 
je bio nositelj, i Gradom Samoborom gdje mi ne želimo ili mislimo da nije prikladno ili 
prigodno u ovom momentu odustati od onoga što nam se nudi a to je da na smanjenje 
troškova djelujemo smanjenjem trase ili pruge ili bolje rečeno zadnjeg odredišta, tako da se 
otprilike u smislu uštede nudi da to bude samoborski kolodvor a ne više Bregana ili onaj dio 
gore. Danas mislim da će mi doći pismeno kojim kažemo da pojačavamo tu našu inicijativu i 
kažemo da taj projekt u sebi nema samo putnički promet nego da ima i teretni promet i u tom 
djelu smo opisali nešto što se događa na Poslovnoj zoni Samobor, budućoj Poslovnoj zoni 
Bobovica i Klokočevec, jer je to nekako tako bilo jučer zaključeno ili se moglo vidjeti da bi to 
mogla biti dobra podloga opravdanosti izvođenja Studije. Ovo prenosim iz druge ili treće 
ruke,  jer u ime Grada to vodi gosp. Paar i mailove  koje sam danas dobio idu otprilike u tom 
smislu. 
 Što se tiče odvodnje i kanalizacije u tom dijelu priprema se dokumentacija ali u ovom 
momentu ne znam do kuda smo došli. 
 
 KREŠO BELJAK - Na pitanje gosp. Štefanića odgovor će dati gosp. Stanec, a ja ću 
dati kratki osvrt. 
 Ophodarska služba kakvu bi trebali imati nije do sada bila organizirana i nadam se da 
će u najskorije vrijeme biti organizirana na višoj razini. 
 
 ŽELJKO STANEC - Na pitanje gđe Maje Gračanin u svezi dječjeg igrališta i parcele 
u Bregani. Parcela za igralište u Bregani je uređena i postavke za igralište je Grad Samobor 
raspisao natječaj za sva igrala na području grada Samobora i negdje krajem 9. mjeseca ili 
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početkom 10. mjeseca ta igrala bi se trebala montirati ne samo na dječjem igralištu u Bregani 
nego na svim igralištima u gradu Samoboru prema zahtjevima MO. 
 Raskrižje na Betonskoj cesti, izlazak iz autoputa kod Bobovice, tu sam baš u 
ponedjeljak prolazio i dogodila se jedna prometna nesreća. Rezultat tih prometnih nesreća 
najvjerojatnije je neprimjerena brzina na tom dijelu Betonske ceste s obzirom da su ugrađeni 
semafori i najvjerojatnije se ne poštuju prometni znakovi. Druga stvar hupseri kod Tifona, ne 
samo da se pojavljuju hupseri kod jednog kružnog toka nego je to na više mjesta u gradu 
Samoboru zbog prekomjernog kočenja i opterećenja autobusa ili kamiona pa jednostavno 
dođe do tog nabora asfalta. To možemo vidjeti i na desnom traku na autoputnima ali smo 
počeli gdje god to primijetimo na bilo kojem dijelu ceste te hupsere sanirati preko td 
Komunalac. 
 Na pitanje gosp. Štefanića gradonačelnik je dao odgovor. Ophodarska služba u td 
Komunalac postoji ali je pitanje da li ta ophodarska služba radi svoj posao. Moja osobna 
pretpostavka i pretpostavka gradonačelnika da ophodarska služba nije radila posao za koji je 
od Grada Samobora plaćena, pa ćemo to naravno mijenjati. Niti je moj posao, niti 
gradonačelnikov, niti pročelnikov da se vozi po gradu Samoboru i evidentira rupe odnosno 
ulegnuća na samim prometnicama već je to posao ophodarske službe koja u td Komunalac 
postoji. Znači, treba definitivno poboljšati njihov rad. 
 Pitanje gosp. Makaruna, drago mi je da ste bili jučer na utakmici između NK Samobor 
i Stupnika. Točno je da 2005. godini da bi se zadovoljili minimalni standardi odigravanja 
utakmice treće nogomete lige NK Samobor dobio je licencu za odigravanje trećeligaških 
utakmica. Ona nadstrešnica je bila napravljena na brzinu i sigurno je da postoje određeni 
nedostaci ali s obzirom na financije koje su u to vrijeme bile na raspolaganju ta je 
nadstrešnica kakva je samo da zadovolji uvjete. Naravno da bi trebalo napraviti prvo projekt 
nadstrešnice, isključivo zbog sigurnosti samih gledaoca, a to opet iziskuje određena 
financijska sredstva. S obzirom na održavanje koje NK Samobor dobiva to je na nekoj razini 
od cca 225.000,00 kn u omjeru od 490.000,00 kn koja idu preko Samoborskog športskog 
saveza takva sredstva nisu dovoljna da se ide u investiciju ovog obima, ali s obzirom da svake 
godine imamo u Ustanovi za upravljanje školskih objekata poziciju za investicije na našim 
sportskim terenima i po dvoranama mogu reći da NK Samobor treba dati zahtjev prema 
Ustanovi za upravljanje sportskim objektima da se ta investicija ugradi u proračun za sljedeću 
godinu, a na to se mogu nadovezati i izmjena tih stolica, a čini mi se da treba biti natkriven 
dio za 300 gledatelja, ako se ne varam. 
 Što se tiče ovih projekata iz EU fondova za fekalnu kanalizaciju tj. razvojnu 
kanalizaciju, fekalna oborinska kanalizacija, Grad Samobor ne ide ove godine u rješavanje 
imovinsko-pravnih odnosa. Ove godine je pripremljena sva dokumentacija, izvađene su iz 
Katastra sve čestice, napravljena je izmjera tih parcela koje se trebaju otkupiti, odnosno 
napravljeno je na pojedinim parcelama pravo služnost za prolazak te kanalizacije. 
 
 TOMISLAV MASTEN - Nisam zadovoljan s odgovorom, jer, mislim, da sam 
postavio vrlo jednostavno pitanje. Zahvaljujem gosp. Radovaniću na podacima o 
Samoborčeku, ali zadnji puta sam rekao da pitam čovjeka kakve ima cipele, a on mi kaže 
kakvu ima kravatu i sada opet ponavljamo istu priču. Vrlo jednostavno pitanje, u proljeće 
ističe građevinska dozvola za Trebež, ako me sjećanje ne vara, ne možemo je više produžiti, 
2+2, doviđenja. Vi mi kažete da je projekt spreman za aplikaciju, pitam: Kad će biti apliciran? 
Tko će ga aplicirati i na koji način? Kad ćemo za to dobiti novce da se počne tamo raditi jer 
će nam iscuriti građevinska? 
 Zahvaljujem gosp. Stanecu što mi je rekao da se ove godine neće raditi ništa na otkupu 
zemljišta, znam jer sam to pročitao u proračunu. Zanima me koji je postotak do sada riješen s 
obzirom da je to višegodišnji program, to je program koji traje još od 2008. godine, a 2009. 
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godine su počela ozbiljna projektiranja. Pitanje, koji je postotak riješenosti trase, odnosno 
koliko se riješilo toga u zadnjih četiri godine? Molio bih ako mogu dobiti odgovore na 
postavljena pitanja. 
 
 VINKO JAKLENEC - Da li ima dopune na postavljeno pitanje ili će odgovor dobiti 
pismeno. 
 
 VINKO KOVAČIĆ - Svjedoci smo, velika većina, neprimjernog provođenja 
slobodnog vremena naše mladeži. Vikendom ste svjedoci okupljanja mladeži ispred bivše 
SAME i  na gradskoj tržnici i to ostavlja jako neugodan dojam. Postavljam pitanje 
gradonačelniku i njegovim suradnicima, da li je pri kraju rješenje koje bi našoj mladeži 
omogućilo da konstruktivno provodi svoje vrijeme, a ne da ostavlja takav neugodan dojam?  
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Postavila bih jedno pitanje iz MO Mala Rakovica. Za ovu 
godinu u planu je bilo asfaltiranje ceste Odvojak Mirnovečke ulice, točno uz potok Rakovicu. 
Lijepo bih molila gosp. Župančića ili nekog drugoga da mi kaže što se u tom smjeru radi i da 
li će to biti ove godine napravljeno budući da se polako ali sigurno približava zima. Ta ulica 
je kratka ali je relativno vrlo opasna jer je ulaz u ulicu na samom mostu koji ide preko potoka 
Rakovice iz Mirnovečke ulice u ulicu je vrlo strmo i ljudi imaju velikih problema za izlazak iz 
svoje ulice, uz to se zadržava i velik dio vode kad pada puno kiše pa nastane blato, ali najveći 
problem je izlazak ljudi iz te ulice. 
 Moje drugo pitanje se odnosi na bivšu SAMU, odnosno na onaj dio gdje je sada mali 
Konzum, desni dio terase je saniran, ograda je napravljena. Zanima me kada će biti lijevi dio 
terase saniran? 
 
 VINKO JAKLENEC -  Molim gosp. gradonačelnika i njegove suradnike da 
odgovore na postavljena pitanja. 
 
 KREŠO BELJAK - Zahvaljujem gosp. Vinku Kovačiću na postavljenom pitanju. 
Moram reći da je praktički Idejni projekt novog doma za mlade gotov i da će se cijeli projekt 
prijaviti prema fondovima EU i nadam se da ćemo to dobro pripremiti u suradnji s određenim 
agencijama i s ljudima koji znaju kako se to dobro radi. Nadam se da ćemo vrlo skoro krenuti 
u rekonstrukciju bivšeg vojnog restorana koji bi u budućnosti trebao postati dom za mlade s 
jednom manjom multifunkcionalnom dvoranom. Inače problem današnjih mladih je mnogo 
dublji i dugo bi mogli pričati o tome što se sve to događalo u zadnjih dvadeset godina u našoj 
državi, a ne samo u našem gradu i kako je sve skupa to izgledalo, da sada ne ulazimo u tu 
problematiku. Činjenica je da će izgradnjom doma za mlade ipak situacija biti puno povoljnija 
i da će barem jedan dio mladih dobiti nove sadržaje i dobiti mogućnost da se maknu s onoga 
što ste vi nazvali "cestom", kolokvijalno, ali znamo svi na što se misli. 
 Što se tiče pitanja cijenjene vijećnice gđe Vraneković odgovorit ću što se tiče SAME. 
Činjenica je da kada krenete u sanaciju bilo kojeg djela onako ruševnog objekta da se onda 
pojavljuju nove potrebe. Dakle čim nešto taknete, htjeli smo promijeniti ogradu i kada se 
krenulo u to vidjelo se da je u principu puno dublji problem, odnosno da je zgrada derutnija 
nego što se mislilo pa su onda novci koji su bili predviđeni za sanaciju cijelog djela ograde 
morali biti potrošeni za ovaj dio, ali naravno da ćemo osigurati sredstva da se i ostali dio 
riješi, odnosno sanira jer to sada već polako postaje opasno za ljude koji prolaze uz samu 
zgradu. Ne mogu ne preskočiti izrazitu, neću reći žal, nego jednostavno nezadovoljstvo što je 
Grad krenuo u kupnju te zgrade gdje nikada do kraja nisu bili riješeni imovinsko-pravni 
odnosi, gdje i dalje imamo unutra Konzum kao suvlasnika, gdje imao četiri ili pet malih 
vlasnika s kojima se ne daju neke stvari dogovoriti. Srećom uspjeli smo naći najmoprimca 
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koji nam pokriva troškove režija koji su inače toliko veliki da u principu same režije koštaju 
puno, tu se radi o stotinama tisuća kuna. Neću vam niti spominjati ugovore, mada bi ih mogli 
vi vijećnici dobiti da malo o tom prodiskutirati, koji su potpisani kod kupnje samog djela 
objekta SAME gdje je dogovoreno da Grad Samobor refundira sve troškove režija, odnosno 
plaća kompletne troškove svih režija koje iznose cca 400.000,00 kn godišnje, a onda se traži 
povrat od ovih ostalih sudionika s time da jedino Grad Samobor nije u tom trenutku koristio 
ništa, dok su svi ostali koristili i grijali se, a mi smo plaćali gotovo 70% svih režija, a pitanje 
je onda bilo povratka, refundacije itd., itd. No dobro, bilo pa prošlo vidjet ćemo kako će se 
stvari odvijati ali u svakom slučaju hvala na pitanju.  
 Što se tiče pitanja u svezi MO to ću zamoliti gosp. Staneca ako zna da odgovori na 
postavljeno pitanje. 
 
 ŽELJKO STANEC -  Što se tiče asfaltiranja Odvojka Mirnovečke ulice kod samog 
potoka ona je u planu i programu za ovu godinu i ove godine će to biti riješeno. 
 
 VINKO KOVAČIĆ - Zahvaljujem se gradonačelniku na odgovoru, zadovoljan sam u 
potpunosti njegovim odgovorom. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Zahvljujem gosp. Stanecu, zadovoljna sam s odgovorom. 
Zahvaljujem i gosp. gradonačelniku jedino imam za dodati uz njegovo proširenje mog pitanja 
da vjerojatno do tih problema koje je on nabrojio došlo iz tog razloga jer je druga garnitura 
kad je došla u danom momentu na vlast sasvim preusmjerila namjenu robne kuće i zbog toga 
nije došlo do rješavanja robne kuće i ostali su ti problemi koji su ostali. 
 
 KREŠO BELJAK - Ne bih htio ulaziti u polemiku ali vi sami znate da to nije tako i 
da ovo što govorite nema veze s ničim. Prenamijeniti zgradu koja je bila sagrađena kao 
tadašnja robna kuća, odnosno trgovački centar, potrebne su neke druge predradnje, nije to 
samo tako, posložit ćemo namještaj pa ćemo unutra napraviti knjižnicu. To su investicije 
vrijedne više milijuna kuna da bi se uopće dobili minimalni tehnički uvjeti da bi se zgrada 
prenamijenila.  
 
 MARINKO DŽEPINA - Moje pitanje bi išlo u pravcu da je Samobor grad od 40.000 
stanovnika, nažalost, bit će sve više problema s beskućnicima. Znači bit će problema sa 
smještajem tih beskućnika. Da li Grad Samobor može nešto poduzeti i da li u tom pravcu 
može nešto učiniti da se osigura nekakav prostor ili smještaj za te ljude kojih će nažalost biti? 
Mi smo prošle zime rješavali to s drugim ustanovama, putem Crvenog križa, putem Centra za 
socijalnu skrb, putem psihijatrijskih ustanova, ali s obzirom na povećan broj takvih ljudi u 
ovoj situaciji trebalo bi razmišljati o nekom prostoru gdje bi se takvi ljudi mogli smjestiti uz 
adekvatnu skrb o njima. 
 
 VINKO JAKLENEC - Molim gosp. gradonačelnika i njegove suradnike da odgovore 
na postavljena pitanja. 
 
 SANJA HORVAT  IVEKOVIĆ - Zahvaljujem na pitanju uvaženom vijećniku gosp. 
Džepini. S problemom smještaja osoba koje su ostale bez svog doma i koje nemaju gdje biti 
gotovo smo svakodnevno suočeni kao Grad Samobor i po tom pitanju jako dobro surađujemo 
s Centrom za socijalnu skrb i s Caritasom koji znaju smjestiti naše beskućnike na području u 
Rakitju. Isto tako komuniciramo s jednom kućom u Velikoj Gorici koja također smješta takve 
korisnike na svoje područje, a došli smo i do saznanja da će se uskoro formirati jedan sastanak 
u Zagrebačkoj županiji po toj temi kako bi se i na području Zagrebačke županije aktualizirala 
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ta problematika da bi korisnici s područja svih gradova i općina imali gdje biti smješteni. 
Grad Samobor će uvijek probati naći rješenje da smjesti svoje sugrađane, a isto tako ovu zimu 
koja je pred nama pokušat ćemo naći neko rješenje jer smo upoznati s time da imamo par 
takvih zahtjeva. Isto tako zamolit ću v.d. pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
ukoliko ima još nešto za dopuniti da nas obavijesti. 
 
 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ potpredsjednik Gradskog vijeća 
Grada Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se prelazi na rad po usvojenom 
Dnevnom redu. 
 
 
AD1.)   

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
dodjeli nagrada Grada Samobora za životno djelo u 2013. godini. 

Molim gosp. Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe  da u ime predlagatelja i u ime 
Odbora za dodjelu nagrada i priznanja da uvodno obrazloženje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

Odbor za dodjelu nagrada i priznanja jednoglasno je prihvatio Prijedlog odluke o 
dodjeli nagrada Grada Samobora za životno djelo u 2013. godini u danom tekstu. 

VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 2. sjednici 
održanoj 10.09.2013. godine proveo je raspravu o Prijedlogu odluke o dodjeli nagrada za 
životno djelo i daje Gradskom vijeću sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o dodjeli nagrada Grada Samobora za životno djelo u 2013. 
godini pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke o 
dodjeli nagrada Grada Samobora za životno djelo u 2013. godini provede 
raspravu i isti usvoji u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
  

ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj Odbor razmatrajući ovu točku dnevnog reda donio je 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog u danom tekstu u cijelosti. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću da isti razmotri i usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o dodjeli nagrada Grada Samobora za životno djelo u 2013. godini. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeću 
ODLUKU 
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o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora 
 

Članak 1. 
 Nagrade za životno djelo Grada Samobora u 2013. godini dodjeljuju se: 

1. pok. Željku Kovačiću iz Bregane, Grigora Viteza 19 
2. Miri Čebušnik iz Samobora, Matijaša Korvina 18 

  
Članak 2. 

Nagrade za životno djelo Grada Samobora dodjeljuju se u obliku posebnog priznanja i 
novčane nagrade u iznosu od 7.500,00 kuna (slovima: sedamtisućapetstokuna) po 
nagrađenom. 

 
         Članak 3. 

 Nagrade za životno djelo Grada Samobora uručit će se nagrađenima na svečanoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Samobora koja će se održati povodom Dana Grada Samobora 
2013. godine. 
 

Članak 4. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
 
 

AD2.) 
VINKO JAKLENEC - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

dodjeli nagrada Grada Samobora u 2013. godini. 
Molim gosp. Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe  da u ime predlagatelja i u ime 

Odbora za dodjelu nagrada i priznanja da uvodno obrazloženje. 
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
Odbor za dodjelu nagrada i priznanja jednoglasno je prihvatio Prijedlog odluke o 

dodjeli nagrada Grada Samobora u 2013. godini u danom tekstu. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 2. sjednici 

održanoj 10.09.2013. godine proveo je raspravu o Prijedlogu odluke o dodjeli nagrada Grada 
Samobora u 2013. godini  i daje Gradskom vijeću sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o dodjeli nagrada Grada Samobora u 2013. godini pripremljen 
je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, 
Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke o dodjeli 
nagrada Grada Samobora u 2013. godini provede raspravu i isti usvoji u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Željka Radovanića da se očituje u ime Odbora 

za financije i proračun. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ -  Odbor za financije i proračun je razmatrao ovaj prijedlog 
i donio sljedeći zaključak: 

 Prihvaća se Prijedlog odluke o dodjeli nagrada Grada Samobora u 2013. godini.
 Predlaže se Gradskom vijeću da o točki 1. ovog zaključa provede raspravu i istu usvoji.

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o dodjeli nagrada Grada Samobora u 2013. godini. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je donijelo 

sljedeću 
ODLUKU 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora 
 

Članak 1. 
Nagrade Grada Samobora u 2013. godini dodjeljuju se: 

1. Obrtu za ugostiteljstvo Franja, Rakov Potok, Samoborska cesta 214  
2. Andrei Gelemanović, Samobor, Božidara Adžije 18 
3. Glazbenoj školi Ferdo Livadić, Samobor, Trg Matice hrvatske 3  
4. Tomislavu Joziću, Samobor, Okićki lijevi odvojak 16 
5. Hrvatskom planinarskom društvu Japetić, Samobor, Starogradska 15 

  
Članak 2. 

Nagrade Grada Samobora dodjeljuju se u obliku posebnog priznanja i novčane 
nagrade u iznosu od 5.000,00 kuna (slovima: pettisućakuna) po nagrađenom. 
 

Članak 3. 
Nagrade Grada Samobora uručit će se nagrađenima na svečanoj sjednici Gradskog 

vijeća Grada Samobora koja će se održati povodom Dana Grada Samobora 2013. godine. 
 

Članak 4. 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 
  
 

AD3.) 
VINKO JAKLENEC - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada Samobora. 
Molim gosp. Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe  da u ime predlagatelja da 

uvodno obrazloženje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 
i imenovanja da se očituje. 
 
 STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja na svojoj 3. sjednici održanoj 
10. rujna 2013. godine nakon provedene rasprave jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 
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1. Podržava se Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu odluke provede raspravu i isti usvoji. 
 

VINKO JAKLENEC - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i 
namještenika Grada Samobora u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 
raspravu i isti usvoji.  
 
VINKO JAKLENEC - U ime Odbora za statutarno-pravna pitanja očitovati će se 

Dragutin Kušić, pročelnik-tajnik. 
 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 2. sjednici 

održanoj 10.09.2013. godine proveo je raspravu o ovoj odluci i nakon provedene rasprave 
jednoglasno predlaže sljedeći zaključak: 

1. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 
Samobora pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlog odluke o koeficijentima 
za obračun plaće službenika i namještenika Grada Samobora provede raspravu i isti 
usvoji u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
 

VJERAN ŠTUBLIN - Što se tiče ovog pravilnika iz uvodnog obrazloženja uvaženog 
tajnika Grada gosp. Kušića i iz ovog obrazloženja kojeg smo primili u materijalima vidljivo je 
da se povećava broj radnih mjesta, tako barem piše, u nekim se odjelima radna mjesta ukidaju 
u nekim se mijenja opis radnih mjesta, to ne vidimo iz Prijedloga odluke ali će biti, vjerojatno, 
u pravilniku razrađeno, i iz tog razloga ne možemo komentirati da li su koeficijenti utvrđeni 
sukladno zahtjevnosti poslova pa će iz toga razloga vijećnici HDZ-a biti suzdržani kod 
glasanja ove odluke. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Nema se tu što odgovoriti takav je redoslijed da prvo idu 

koeficijenti, a onda pravilnik. 
 
VINKO JAKLENEC - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika 
i namještenika Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 15 glasova "za" i 4 
glasa "suzdržan" donijelo je sljedeću 

ODLUKU  
 

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada Samobora u tekstu kao što 
je dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 
Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD4.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
uključivanju Grada Samobora u akciju Gradovi i općine - prijatelji djece. 

Molim gosp. Dragutina Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje koje su vijećnici primili u 

materijalima za sjednicu. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Odbor nakon provedene rasprave i glasovanja jednoglasno 
je donio sljedeći zaključak: 

1. Podržava se Prijedlog odluke o uključivanju Grada Samobora u akciju Gradovi i 
općine - prijatelji djece u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon rasprave donio jednoglasno sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o uključivanju Grada Samobora u akciju Gradovi i 

općine - prijatelji djece u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke iz točke 1. 

ovog zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
 

VINKO JAKLENEC - U ime Odbora za statutarno-pravna pitanja očitovati će se 
Dragutin Kušić, pročelnik-tajnik. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbora za statutarno-pravna pitanja jednoglasno daje sljedeće 

mišljenje: 
1. Prijedlog odluke o uključivanju Grada Samobora u akciju Gradovi i općine - prijatelji 

djece pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 
RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlog odluke o uključivanju 
Grada Samobora u akciju Gradovi i općine - prijatelji djece provede raspravu i isti 
usvoji u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
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MAJA GRAČANIN - Pozdravljam inicijativu da se naš Grad Samobor uključi u 
akciju Gradovi i općine - prijatelji djece i da bude jedan od mnogih na području Hrvatske. 
Ovim putem pozivam gradske službe ili koordinacijski odbor koji se treba imenovati u sklopu 
ove akcije da povodom Međunarodnog dana djeteta koji se obilježava 20.11., svake godine 
osmisli i organizira određene programe kako bi to obilježili na što bolji način. 

 
VINKO JAKLENEC - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o uključivanju Grada Samobora u akciju 
Gradovi i općine - prijatelji djece. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je donijelo 
sljedeću 

ODLUKU 
o uključivanju Grada Samobora u akciju  

Gradovi i općine – prijatelji djece 
 

Članak 1. 
 Ovom Odlukom uređuje se uključivanje Grada Samobora u akciju Gradovi i općine - 
prijatelji djece (dalje u tekstu: Akcija), koju su zajednički pokrenuli Savez društava Naša 
djeca Hrvatske i Hrvatsko društvo za preventivnu i socijalnu pedijatriju pod pokroviteljstvom 
UNICEF-a. 

 
Članak 2. 

 Cilj Akcije je motiviranje odraslih i djece na ostvarivanje prava i potreba djece 
objavljenih u Konvenciji o pravima djeteta koju je Republika Hrvatska, kao članica 
Ujedinjenih naroda, prihvatila 1992. godine. 
 Cilj Akcije ostvarit će se: 
 

- koordiniranim radom nadležnih tijela gradske uprave Grada Samobora, stručnih 
službi, ustanova, udruga građana, pojedinaca koji skrbe za djecu, medija, 
predstavnika roditelja i djece, a kako bi zajednički doprinijeli dobrobiti najmlađih 
građana 

- evidentiranjem postignutih rezultata i vrednovanjem napretka u poboljšanju 
položaja djece u lokalnoj zajednici i društvu 

- informiranjem građana o aktivnostima provedenim u sklopu Akcije, a kojima se 
ostvaruju prava i potrebe djece 

- dodjeljivanjem javnog društvenog naziva grada prijatelja djece za postignute 
učinke koji unapređuju i uljepšavaju život djece. 

 
 

Članak 3.  
Za potrebe vođenja Akcije gradonačelnik Grada Samobora imenovat će Koordinacijski 

odbor, kao neposredno radno tijelo nadležno za osmišljavanje aktivnosti i postupaka za 
provedbu Akcije u gradu Samoboru.  

Odluku o imenovanju članova Koordinacijskog odbora donijet će gradonačelnik Grada 
Samobora u roku od deset dana od stupanja na snagu ove Odluke. 
 

Članak 4. 
 Za svaku tekuću godinu tijekom provođenja Akcije izradit će se program i plan za 
ostvarivanje prava i potreba djece. U izradi programa i plana sudjeluju nadležna tijela gradske 
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uprave Grada Samobora, stručne službe, ustanove, udruge građana, pojedinci koji skrbe za 
djecu te predstavnici roditelja i djece.  

Program i plan za ostvarivanje potreba i prava djece priprema gradski Koordinacijski 
odbor Akcije, a donosi ga Gradsko vijeće. 
 

Članak 5. 
 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora. 
 
 

AD5.) 
VINKO JAKLENEC - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog 

polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora za razdoblje 01.01. do 
30.06.2013. godine. 

Molim gosp. Željka Radovanića,  pročelnika Upravnog  odjela za gospodarstvo i 
financije da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla 

vijećnica Linda Rossini Gajšak pa je sada nazočan 21 vijećnik. 
  
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Zvonka Župančića da se očituje u ime Odbora 

za komunalnu djelatnost. 
 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora 
za razdoblje 01.01. do 30.06.2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje. 
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež nakon 
provedenog glasovanja sa 4 glasa "za" i 1 glasom "suzdržan" donio je sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora 
za razdoblje 01.01. do 30.06.2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Spomenuti Odbor je razmatrao ovu točku dnevnog reda i 
nakon provedene rasprave donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Samobora 
za razdoblje 01.01. do 30.06.2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 
 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Tomislav Masten, Željko Radovanić, Vjeran 

Štublin, Ivan Horvat, Boris Makarun. 
 
VINKO JAKLENEC - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Grada Samobora za razdoblje 01.01. do 30.06.2013. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 5 
glasova "protiv" donijelo je sljedeće 

 
POLUGODIŠNJE IZVJEŠĆE 

 
o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za razdoblje 01.01. do 30.06.2013. godine u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Polugodišnjeg izvješća prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
 
AD6.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Polugodišnje 
izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje 01.01. do 30.06.2013. god. 

Molim gosp. Dragutina Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 
i imenovanja da se očituje. 
 
 STJEPAN KOZLINA -  Odbor za izbor i imenovanje nakon provedene rasprave 
jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Podržava se Polugodišnji izvještaj o radu gradonačelnika Grada Samobora 
za razdoblje od 01.01. do 30.06. 2013. u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Izvješću provede raspravu i isto usvoji. 
 

VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Tomislav Masten, Vjeran Štublin, Dragutin 

Kušić. 
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VINKO JAKLENEC - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Polugodišnje izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora 
za razdoblje 01.01. do 30.06.2013. god. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glsova "za" i 5 
glasova "suzdržan" donijelo je sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
Prihvaća se Polugodišnje izvješće o radu gradonačelnika Grada Samobora za razdoblje 

01.01. do 30.06.2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
Tekst Polugodišnjeg izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
  
 Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od pola sata. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Samo bih dao informaciju da je KUD Oštrc  iz Ruda dostavio 
Gradskom vijeću greblicu na degustaciju da se vidi da li mogu iduće godine ponovno imati 
manifestaciju.  
 
 Nastavlja se s radom sjednice. 
 Potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla 
vijećnica Irena Kapor pa su sada nazočna 22 vijećnika. 
 
 
 
AD7.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o sklapanju kupoprodajnog ugovora za prodaju nekretnine čkbr. 1905 u vlasništvu Grada 
Samobora. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanjem imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Zvonka Župančića da se u ime Odbora za 

komunalnu djelatnost očituje. 
 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se  Prijedlog zaključka o sklapanju kupoprodajnog ugovora za prodaju 
nekretnine čkbr. 1905 u vlasništvu Grada Samobora u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je razmatrao ovu točku dnevnog reda i donio 
jednoglasno sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se  Prijedlog zaključka o sklapanju kupoprodajnog ugovora za prodaju 
nekretnine čkbr. 1905 u vlasništvu Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
 
U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Tomislav Masten, Mario Anušić. 
 
VINKO JAKLENEC - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o sklapanju kupoprodajnog ugovora za 
prodaju nekretnine čkbr. 1905 u vlasništvu Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 4 
glasa "protiv" donijelo je sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se ponuda trgovačkog društva Priša d.o.o. iz Splita, Ljubuška 3 i odobrava se 
sklapanje kupoprodajnog ugovora za prodaju kč.br. 1905, zk.ul. 6411, k.o. Samobor, u 
površini od 685 m2 po cijeni od 1.700,00 kn/m2, što ukupno iznosi 1.164.500,00 kuna, 
a sukladno javnom natječaju objavljenom u Glasniku Samobora i Svete Nedelje od 26. 
srpnja 2013. godine. 

2. Iznos iz točke 1. ovog Zaključka umanjuje se za uplaćenu jamčevinu u iznosu od 
58.225,00 kuna te se uvećava za trošak objave oglasa u iznosu od 3.000,00 kuna, 
slijedom čega je ukupan iznos koji kupac treba platiti Gradu Samoboru 1.109.275,00 
kuna. 

3. Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora za sklapanje ugovora o kupoprodaji 
nekretnine iz točke 1. ovog Zaključka. 

 
 
AD8.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o razrješenju i imenovanju člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

Molim gosp. Dragutina Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 

i imenovanja da se očituje. 
 
STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanje na svojoj 4. sjednici donio je 

sljedeći zaključak: 
1. Zdenko Cesnik iz Samobora, Vrbovec 79 razrješuje se dužnosti člana Odbora za 

hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 
2. Za člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata izabire se Dragutin Stunja 

iz Jastrebarskog, Petkov Breg 25.  
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3. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz toč. 1. i 2. provede raspravu i isti 
usvoji. 

  
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o razrješenju i imenovanju člana Odbora za hrvatske branitelje iz 
Domovinskog rata. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći  
 

ZAKLJUČAK 
o razrješenju i izboru člana Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

 
I. 

Zdenko Cesnik,Vrbovec 79, Samobor, razrješuje se dužnosti člana Odbora za hrvatske 
branitelje iz Domovinskog rata. 

II. 
Dragutin Stunja, Petkov Breg 25, Jastrebarsko, izabire se za  člana Odbora za hrvatske 

branitelje iz Domovinskog rata, do kraja mandata ovog saziva. 

III. 
Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim 

vijestima Grada Samobora.   
 
 
 
AD9.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Informacija o 
stanju prometa u užem centru Samobora. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Zvonka Župančića da se u ime Odbora za 

komunalnu djelatnost očituje. 
 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Informacija o stanju prometa u užem centru Samobora u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
 
LINDA ROSSINI GAJŠAK - Uistinu, ukoliko se ovakva nova regulacija provede i 

bude na snazi teretni promet će biti u centru Samobora i bit ćemo jedan od jedinstvenih 
gradova u regiji, ako ne i šire, kojima će kamioni i autobusi prolaziti neposredno uz sam 
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gradski trg. Toliko znači o zaštiti i brizi za našu urbanu jezgru, toliko znači i o Samoboru kao 
turističkom gradu. Prijedlog da Obrtnička i Livadićeva trebaju biti jednosmjerne nije sporan, 
ali samo za osobne automobile. No, i u ovom prijedlogu kojeg ste vi nama proslijedili kroz 
informaciju mi ne vidimo čak ni u slučaju da bude samo za osobne automobile, što mislite još 
promijeniti, rekonstruirati, da bi i to bilo moguće. Za takvo rješenje nužno je napraviti neke 
promjene, rekonstruirati priključak Šmidhenove ulice do Suda, jer i kolnik na djelu 
Šmidhenove od Trga do Gajeve ne odgovara svojim konstruktivnim elementima za 
dvosmjerni promet, preglednost je slaba, a i nema nogostupa potrebne širine. Ukoliko 
namjeravate napraviti cijelu takvu promjenu, jeste li razmišljali o tome da se otkupi komplet 
bivše bravarije na uglu, Vrbanić-Prčić bravarija, koja nije u funkciji i prazna je pa da se onda 
uredi u skladu s tehničkim normativima za gradske ulice. Kada govorite o brizi za školsku 
djecu, istina je da je u tom intervalu uistinu frekventno, ali zar se nije moglo razmišljati o 
nekim drugim rješenjima, da li se moglo razmišljati da se razgovara s DVD-om Samobor da 
poklone jedan dio onog svog djela za nogostup da djeca imaju bolji prilaz kada prelaze 
pješački prijelaz prema školi. Mi ćemo na neki način riješiti tu situaciju sa sadašnjom 
regulacijom prometa, s dvosmjernom ulicom, sa semaforima, ali imamo djecu koja će na 
potezu od Stražničke do Trga biti ugroženi s teškim prometom. Vi ste sada napravili analizu 
koju ste iznijeli da tridesetak težih vozila prolazi trgom, a ukoliko budemo imali Livadićevu i 
Obrtničku jednosmjerne i da nam opet prolaze teška vozila kroz Trg, broj takvih vozila će se 
sigurno uvećati. Također me zanima što znači reitonacija, da li prihvaćanje one informacije. 
Moram vam isto odati priznanje da ste tako lijepo u ovom materijalu stavili da jedino čitajući 
ovu kartu u kojoj nema ograničenja za kamionski promet se taj kamionski promet nekako 
spominje na Trgu. Znači kada ste nam dali ovu informaciju na znanje, da li to znači da 
prihvaćanjem ove informacije na znanje i objavom u Službenim vijestima ćemo praktički 
imati takvu prometnu regulaciju? Molim pojašnjenje. 
 
 VINKO JAKLENEC  - Molim gosp. Zvonka Župančića da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Na upit, odnosno na komentar gđe Linde Rossini Gajšak 
moram reći da u predloženom rješenju prometa, poglavito u Šmidhenovoj ulici, pored ovog 
što je prikazano bitno je još navesti da će biti zabrana skretanja za teretna vozila i autobuse, 
ne da će biti nego bi trebalo tako rješenje u konačnici izgledati kada bi se usvojilo. Znači bit 
će zabrana skretanja za teretna vozila a istima će biti naloženo obvezno kretanje Gajevom 
ulicom pa da se vrate preko kružnog toka Krležinom i Šmidhenovom u pravcu zapada. 
Za sigurnost školske djece u ovom rješenju je prijedlog da se zadrži pješački semafor, a to 
znači da bi ostalo pješački semafor u Obrtničkoj ulici kojim bi se osigurao siguran prolaz iz 
smjera Trga pa u Stražničku ulicu. Rješavanje koridora za izradu nogostupa kroz parcelu u 
vlasništvu DVD-a tu moram reći da nisam jednostavno u ovom materijalu kretao u tom 
razmišljanju. To mogu primiti na znanje pa ćemo ispitati mogućnosti da li postoji i ta 
mogućnost, ali to je relativno mali segment to je cca 50 m2 a iziskuje dva prijelaza po 
Stražničkoj ulici u tom slučaju, pa da to baš i nije optimalno rješenje. Radijus iz Šmidhenove 
u smjeru Gajeve ulice on zadovoljava na kolniku, no međutim poznato mi je da je već izdana 
lokacijska dozvola za izgradnju novog objekta u vlasništvu, ne znam, parcele Prčić ili drugog 
investitora a kojom je uvjetovano da se ostavi koridor cca 1,20 ili 1,50m za nogostup. Tako da 
je to već regulirano pa kad bi došlo do izgradnje sigurno bi se onda i takvo rješenje usvojilo. 
 
 TOMISLAV MASTEN - Ovdje piše "Prihvaća se Informacija o mogućoj varijanti 
uspostave", pa me zanima što to znači, da li to znači da će se ići u tu realizaciju ili se neće ići 
u tu realizaciju. Mi dobivamo informaciju da bi moguća uspostava bila. 
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 ŽELJKO STANEC - Da razjasnim ovo pitanje što znači ta informacija. Znači, mi 
smo ovom Gradskom vijeću predložili prijedlog i napravili smo prometnu studiju, odnosno 
ponudili smo prijedlog nove regulacije prometa u ulicama Obrtnička, Stražnička i Livadićeva. 
Otvorili smo jednu raspravu da jednostavno vidimo i da ovo Gradsko vijeće da svoje 
mišljenje na ovaj naš prijedlog. To je informacija, to ne znači da je to prihvaćanje ove 
regulacije prometa, ne govorimo o nikakvom prihvaćanju nego prijedlog, stav, mišljenje 
Gradskog vijeća na temelju kojeg bi gradonačelnik dao svoj prijedlog o prihvaćanju nove 
regulacije. 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Prvo ima jedna mala primjedba gosp. Župančić, već 
kada raspravljamo o ovakvoj važnoj promjeni nove prometne regulacije u gradu mislim da su 
nam malo materijali oskudni, uz dužno poštovanje. Mi smo isto kao vijećnici, po mom 
skromnom mišljenju, trebali dobiti malo opis svega ovoga, jer jednostavno se teško bilo snaći 
u ovoj karti i proučavati je. Ovako je puno ljepše čuti od vas to opisno neke detalje. Ako je 
već ova firma koju ste naveli u uvodnom dijelu radila prometnu studiju onda bi bilo korisno i 
uputno da na koliko god stranica bila ta prometna studija da imamo nekakav uvid. Nakon što 
je gosp. zamjenik gradonačelnika objasnio što znači ova informacija meni to isto da vam 
pravo kažem nije jasno. Znači, koji su daljnji koraci bez obzira na današnji tijek rasprave, na 
temelju informacija i stavova koje mi tu danas budemo iskazali po ovoj točci, kako dalje ide 
procedura. Ukoliko prijedlog ovakve regulacije bude prihvaćen hoće li kamioni, autobusi i 
vozila tih sličnih gabarita prolaziti Livadićevom ulicom? 
 
 VINKO KOVAČIĆ - Na tragu izlaganja zamjenika gradonačelnika i vijećnice 
Gajšak, pa ću pokušati biti još koncizniji. Što znači informacija? Da li se o informaciji može 
uopće glasati? Da li je to mišljenje obvezujuće ako ga mi izglasamo i da li se ide onda u 
realizaciju? Znači, da li se informacija prima samo na znanje ili se o njoj glasa? 
 
 TOMISLAV MASTEN - Kao i obično, inače gosp. Radovanić je zadužen za ovakve 
točke, ali svi putovi skreću Zvonku Župančiću. Sada opet pričamo o nečemu da ne bi rekli 
meritum stvari, meritum stvari je sljedeći: Odluku o uspostavi prometa donosi gradonačelnik 
Grada Samobora i po zakonu i po Odluci o prometu Grada Samobora itd., itd. S obzirom da je 
ovo škakljiva odluka jer ljudi baš ne vole puštati kamione u Livadićevu pod prozore pa 
gradonačelnik traži smokvin list, a smokvin list se zove ovo Gradsko vijeće, i mi to moramo 
blagosloviti nekakvom informacijom da on može reći sutra Gradsko vijeće dalo mišljenje pa 
sam, eto, ja donio odluku. Evo, da vam ja pojasnim da se ne moramo tu natezati i da Zvonka 
ne dovodimo u neugodnu situaciju. Međutim, ono što bih htio pitati kada sam već uzeo riječ; 
što su na ovakvu regulaciju prometa rekli konzervatori? Što je na ovakav promet rekao 
Konzervatorski zavod iz Mesničke, koji je nadležan za naše područje, kada ste im 
pripomenuli da će 30 tonski kamion od Samoborke puni šodra prolaziti po Livadićevoj ulici, 
gdje su temelji kuća takvi kakvi jesu, gdje je kolnička konstrukcija od kocki, kao što znamo, 
kada ste im rekli da ćete napraviti autobusno ugibalište na Trgu. Jeste li im uopće rekli za to 
ugibalište, jer bi ugibalište trebalo imati neku lokacijsku dozvolu, građevinsku itd., pa bi oni 
trebali reći neku svoju rečenicu jer je tako zakon propisao. Ne znam gdje ćete smjestiti 
autobusno ugibalište u Šmidhenovoj ulici, pa ću se diviti tom projektantu koji to tamo uspije 
nacrtati, a još više građevinaru koji to uspije izvesti, ako to može svaka čas uz male troškove. 
Ispričavam se ne u Šmidhenovoj nego u Obrtničkoj ulici.      
Ono što je progresivna destrukcija kolničke konstrukcije, pa naravno da je progresivna 
destrukcija kolničke konstrukcije kad prolazi 30 m3 ili tona, ne znam čega, težine kamiona i 
naravno da se ona raspada. Zamislite što će se dogoditi s progresivnom destrukcijom kolničke 
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konstrukcije od kocki kada na njih dođu te kamiončine. Osnovno pitanje ovog prijedloga i 
svih prometnih regulacija; što je s obilaznicom Grada Samobora? Zašto ne završavamo 
zadnjih 500 metara obilaznice i ne usmjerimo teški promet na obilaznicu, a onda možemo 
osobne automobile pustiti preko Trga, mislim da tu ne bi imao nitko ništa protiv. 
Danas su me kontaktirali ljudi iz Livadićeve ulice koji su apriori protiv ovakvog rješenja, jer 
smatraju ne samo što će njima kamion brujati, nego što će i lokali trpjeti na Trgu, banke i sve 
ono što se na Trgu događa, a znamo da je Trg žila kucavica grada Samobora, da on jedino i 
žive s lokalima na Trgu, a ostalo je manje-više sve pozatvarano ili propadalo, na žalost ali 
tako je. Također bih molio tog stručnjaka da mi objasni kako će kamion pun šodra od 30 tona 
skrenuti kod Zagrebačke banke lijevo unutra, kada je tamo već ulica dvosmjerna po ovom 
projektu, koliko sam ga uspio vidjeti, pa on će pobrati sve stupiće i kopanje, tako da sam 
apriori protiv ovakve regulacije prometa, jer ne možete rješavati problem na način da ga 
prebacite iz jedne ulice u drugu ulicu. Jedino realno rješenje za rješavanje ovog problema je 
dovršetak izgradnje obilaznice, puštanje teškog prometa na obilaznicu, a onda osobna vozila 
gdje će cirkulirati ovdje ili ondje, Bože moj, Grad Samobor mora uložiti novac u konkretno 
rješenje problema. Ovako što ćemo promijeniti znakove za 100.000,00 kn, a to bi koštalo 
vjerojatno toliko, da se to promjeni i naprave dva ugibališta, ako nam naravno dozvole 
konzervatori, mi nismo riješili ništa nego smo problem prebacili 50 metara dalje i opet 
problem je tu dalje. Ovo je jedno površno rješenje, sada da se pohvali da imam školarca u 
zdanja dva tjedna i idem u školu po dijete, čekam u koloni na semaforu, i sve je to loša 
regulacija. Međutim opet postavljam sebi drugo pitanje; što je s izgradnjom pješačke staze od 
Šmidhenove do škole? Lokacijska dozvola je izdana još 2008. ili 2009. godine. Gdje smo tu 
zapeli? Najlakše je promijeniti znakove, to zna svako, ali dajte napravite jedan konkretan 
projekt da možemo onda govoriti o početku rješavanja tih problema. Mi na žalost ne 
rješavamo ništa već prebacujemo problem na 50 metara lijevo ili desno, a na kraju cijele priče 
dobit ćete ljude na ulicu i građanski neposluh u to potpuno možete biti sigurni. Sada je samo 
pitanje da li je to spreman potpisati gradonačelnik ili mi ovdje tu moramo to sve blagosloviti i 
biti neko pokriće za to sve skupa. Mi kao Gradsko vijeće nemamo apsolutno nikakve 
ingerencije, to možete pitati gosp. Kušića jer on to jako dobro zna, nad ovim aktom,  mi tu 
možemo dati svjetovno svoje mišljenje. 
Kada gosp. Župančić govori o široj javnoj raspravi onda pozovite ljude iz Livadićeve ulice i 
dajte napravite javnu raspravu. Mi nismo šira javna rasprava, mi smo predstavničko tijelo koje 
može zaključivati ovako ili onako. U krajnjoj liniji zašto niste išli u kampanju pa rekli ljudima 
u Livadićevoj ulici da ćete im pod prozor staviti kamione i da je to vaš predizborni program, 
mislim da bi to bilo u redu da se to ljudima kaže, jer je to bilo pred dva mjeseca. 
 
 ŽELJKO STANEC - Mislim da je ovo poštovani vijećnik gosp. Masten svalio na 
politiku. Mi stvarno tu nismo htjeli neku politiku uvoditi, jer smo na nekim koordinacijama, ja 
osobno sa svojom strankom, niti gđa Sanja sa svojom strankom. Htjeli smo ovakvu diskusiju 
koju je gosp. Masten poveo od svakog vijećnika. Mogu se složiti da je jedino rješenje 
obilaznica, sigurno da je. Ovaj naš neki prijedlog da se opće pokrene rasprava, niti 
gradonačelnik traži bilo kakvu zaštitu ovog Gradskog vijeća da bi mogao reći u budućnosti, e 
to je stav Gradskog vijeća. Ne, ako ovo tijelo Gradsko vijeće sa svojom ovakvom diskusijom, 
tu sam osobno prisutan, ako bude više protiv protiv ove regulacije prometa mi ovu novu 
regulaciju prometa nećemo uvoditi. To odgovaram i na postavljeno pitanje vijećnice Linde 
Rossini Gajšak, da nećemo ići s ovom novom regulacijom. Htjeli smo nešto promjeniti, 
činjenica je da djeca idu u školu, a i zvali smo sve vas vijećnike na lice mjesta na samo 
križanje Obrtničke i Stražničke da se vidi period ujutro između 7.45 i 8.15 sati i tražimo 
doslovce ovakvu diskusiju. Na temelju diskusije gradonačelnik će ili ovaj prijedlog ne staviti 
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više na klupe ovog Gradskog vijeća ili ćemo onda ako se složi neki bolji prijedlog i da 
naravno da ćemo ga prihvatiti. Ovdje se apsolutno ne radi o nikakvoj politici.   
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Gosp. Župančić je u svom uvodnom dijelu rekao nešto 
o održivom razvoju, znači o onoj stalnoj jednoj protuteži koju uvijek imamo između očuvanja 
kulturne baštine i brige za svakodnevno funkcioniranje grada i brige za građane, među kojima 
su osobito osjetljiva školska djeca. Ovo što je kolega Masten rekao, što je s brigom za ove 
građane u užem centru grada, ljudi su stvarno konsternirani jer su prvu informaciju dobili pred 
ovo Gradsko vijeće, da će kamioni prolaziti centrom grada. Drugo kada govorimo o školskoj 
djeci ja u 18.00 sati ima sastanak Vijeća roditelja OŠ Samobor čiji sam predstavnik. 
Razgovarala sam s majkama neke školske djece, a i moje dijete ide u tu školu, i jednostavno 
roditelji su zgroženi, čak između varijante održavanja postojećeg stanja, bar s onima kojima 
sam ja kontaktirala, nisam kontaktirala puno, koliko sam mogla u ovo kratko vrijeme kada 
sam dobila materijale, a danas ću imati priliku razgovarati s predstavnicima svih razrednih 
odjeljenja OŠ Samobor. Ljudi su čak konsternirani  pod cijenu sadašnje stanje koje je takvo 
kakvo je i svi znamo kako to izgleda u ovo frekventno vrijeme od 7.45 do 8.15 sati ili 
kamioni, u svakom slučaju kontra kamiona. Na koncu konca da se nije moglo pokušalo u ovo 
frekventnom periodu ujutro s nekim prometnicima u kontaktu s policijom da se malo regulira 
ovakvo stanje. Mislim da vraćanje kamiona uz glavni samoborski Trg da to ne da je korak 
unatrag, nego je to pedeset godina unatrag.  
 
 VINKO KOVAČIĆ - Kao da sam znao što će se dogoditi, pa se čak i uvaženom 
kolegi Mastenu dogodilo da jedanput promaši tehnički. Što je meni jako važno pa apeliram na 
pravnika Kušića, da li je to informacija ili prijedlog. Tri puta u svom izlaganju je rekao 
zamjenik gradonačelnika da je to prijedlog. Ako je prijedlog raspravljat ću, a ako je 
informacija primit ću na znanje, a vi me ispravite ako griješim.   
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Nadovezala bih se na raspravu kolega, upravo je gosp. 
Kovačić sada zadnju rečenicu rekao. Pokušala sam slušati dobro gosp. Mastena, gđu Lindu i  
zamjenika gradonačelnika i ako sam dobro čula, a mislim da jesam, gosp. gradonačelnik je 
najprije u prvom objašnjenju rekao da mišljenje Gradskog vijeća ne obavezuje nikoga i ništa, 
a u drugom objašnjenju je bilo rečeno da će gradonačelnik ako rasprava bude pozitivna na 
ovom Gradskom vijeću takav prijedlog proslijediti dalje. Mislim da sam dobro čula da mi 
odlučujemo sada, ako je to tako, a može se i fonograf pogledati, sigurna sam da sam u pravu, 
onda je to odluka koju će ovo Gradsko vijeće donijeti. Ako mi nemamo ingerencije donositi 
odluku onda je pak to pokriće gosp. gradonačelniku za odluku koju će donijeti, a da ne budem 
baš jako gruba ali baš ne lijepe stvari u Samoboru. To je razlog da se, ne znam, povuče točka, 
da se da neka javna rasprava, da ljudi o tome odluče. Sada je pitanje što to znači ako to danas 
prihvati ovo Gradsko vijeće da li je to informacija, da li je to odluka ili svejedno što. Ja ne 
želim biti potpisana u toj informaciji, niti toj odluci da smo mi to blagoslovili na bilo koji 
način. Upravo sam tako shvatila objašnjenje u prvom i drugom objašnjenju gospodina 
zamjenika gradonačelnika. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Primjedba gđe Linde Rossini Gajšak je sasvim u redu što se 
tiče samog prikaza, jasno da je on nedovoljno jasan jer je to umanjena karta i nastojali smo 
dati samo shemu. Mi vam vrlo rado možemo dati elaborat na uvid, a kasnije se možemo 
dogovoriti za termin pa da imate cjeloviti uvid.  
Gospođa Vraneković je postavila da li Vijeće donosi odluke, ne. Prema Zakonu o sigurnosti 
prometa izvršno tijelo donosi odluku, prema Odluci o uređenju prometa to je gradonačelnik. 
Znači ovo je isključivo informacija, mi smo malo demokracijski dali širu raspravu. 
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Što se tiče konzervatora mi nismo išli prema konzervatorima, dok se definitivno ne zauzme 
stav, u proceduru pribavljanja mišljenja od konzervatora. Da bi proveli ovakvu regulaciju 
jasno je da bi trebali izvesti i rekonstrukciju na dijelu križanja Trga i Šmidhenove ulice, u tom 
slučaju trebali bi i potvrdu od strane Ministarstva kulture. Livadićeva ulica bi ostala ovakva 
samo bi imala režim jednosmjernog prometa s parkiralištem uz stranu objekata. Tu se radi o 
autobusnom stajalištu, a ne ugibalište, jer mi nemamo prostora niti u Obrtničkoj niti u 
Livadićevoj ulici za ugibalište već bi to bilo stajalište na prometnom traku, kako je to već 
realizirano na području grada u najvećoj mjeri, a to je tako isto i u drugim sredinama gdje je 
prostorno ograničenje, tako da moram naglasiti da smo dobili pozitivno mišljenje od 
Policijske postaje za samo prometno rješenje. Mi i ovakvo postojeće rješenje nastojali smo 
malo optimizirati da smo svakodnevno osigurali dežurstvo prometnog redara koji je na 
križanju Šmidhenove i Gajeve ulice tako da regulira promet nesavjesnih vozača koji su imali 
potrebu zaustavljati se na samom križanju čime su još dodatno doprinosili gužvi. 
Ne znam da li sam još što prepustio, ispričavam se, pa možete naknado postaviti još upit.  
 
 IVAN HORVAT - Teško je reći nešto nama koji ne živimo u Samoboru ali reći ću 
vam iz vlastitog iskustva. Kroz Grdanjce dnevno prođe 500 kamiona iz Škrobotnika, to je 
ludnica pa potpuno razumijem ljude koji se bune da im tuda kroz centar idu kamioni. Isto tako 
ne bih volio biti u koži gradonačelniku da donese ovakvu odluku, jer će imati dosta oponenata 
na nju, a pitanje je što bi dobili. Mi smo bili pozvani na jutarnju špicu kad se ide u školu da 
vidimo kako taj promet ide, tamo je rekao policajac koji taj promet regulira: "da meni daju 
slobodne ruke ja bih tu špicu razriješio, ali se onda ne može poštivati crveno, žuto i zeleno 
svjetlo". Znači ako bi na neki način pojačali dežurstvo prometnih policajaca da se riješe te 
špice onda bi maknuli teret gosp. Župančiću i gosp. Beljaku jer očito kako god da naprave 
ljudi će biti nezadovoljni dok god se ne napravi obilaznica. Možda da se nekakvi radikalni 
zahvati ne rade, to je moje mišljenje. Ja ovo shvaćam da mi o ovom ne trebamo glasati da mi 
to dobivamo samo kao informaciju i da zaista ovo što je i rekao gosp. Stanec tu politika 
nikakve veze nema, nikakve nitko nije instrukcije dobio kako za ovo glasati, niti bih ja to 
poslušao. 
    
 BORIS MAKARUN - Moje mišljenje je da ako smo htjeli pravo mišljenje onda smo 
pogriješili redoslijed. Prvo smo trebali razgovarati s ljudima koji žive tu, a onda smo mogli 
doći tu pred ovo Gradsko vijeće i tražiti mišljenje od svih nas. Slažem se tu i s gosp. 
Horvatom da je tu teško osjetiti probleme ljudi koji žive ovdje i mene koji živim u Galgovu ili 
njemu koji živi u Grdanjcima, mada on osjeti kamionski promet iz Škrobotnika. Znam da je 
teško uopće razmišljati o zaobilaznici i rješenju tog problema kad su bili vođe buna ljudi kada 
se htjelo završiti tu zaobilaznicu, normalno da je sada teško nakon nekoliko godina dođi pred 
te ljude i reći ja sam se zezao i napraviti zaobilaznicu. Na kraju svih priča to će biti jedino 
rješenje tog problema, da oni kamioni i automobili koji baš ne moraju ići kroz centar 
Samobora zaobiđu taj grad i jednostavno da prometuju preko zaobilaznice.  
 
 MAJA GRAČANIN - U samom obrazloženju ove točke koju smo dobili piše da je 
Zakonom o sigurnosti prometa na cestama propisano da jedinice lokalne samouprave same 
uređuju promet na svom području uz prethodnu suglasnost policije. Gradskom odlukom koju 
je donio Grad propisano je uređenje prometa na području grada Samobora i tu ingerenciju ima 
gradonačelnik Grada Samobora uz prethodnu suglasnost policije. Prema tome mislim da je 
ovdje sve jasno, nikome nije u interesu da se kamionski promet slijeva preko Trga nego je ovo 
inicijativa išla s namjerom, ja vjerujem, da se zaštite djeca koja idu u školu kao što je to i 
prikazano. Ovim putem pozivam ukoliko gradonačelnik možda ostane i dalje kod ove 
promjene prometne regulative da se sazove jedna šira javna rasprava na koju će se uključiti i 
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djelatnici škole, ravnateljica škole i roditelji koji to gledaju svakodnevno dovodeći svoju 
djecu u školu, a i ostali građani koji gravitiraju ovim užim središtu grada. Možda ne bi bilo 
loše da se prilikom te šire javne rasprave predvide i određeni alternativni pješački pravci s 
obzirom da znamo da sada kolodvor više nije u središtu Samobora nego imamo novi kolodvor 
koji je izmješten pa evo ne treba se niti sav pješački promet slijevati kroz Obrtničku jer znamo 
da tamo negdje kod semafora kod dječje knjižnice postoje stepenice koje vode onim djelom, a 
sve su to neke informacije o kojima se može otvoriti rasprava i donijeti najbolje moguće 
rješenje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - S obzirom da je bilo nekoliko pitanja upućeno meni o čemu se 
ovdje radi pa mogu samo reći da se radi o informaciji kao što to i piše. Tu se radi o stanju 
prometa koji nije jednostavan, a koji su tamo bili vidjeli su i o mogućim rješenjima. Ovdje su 
već dati odgovori od nekoliko vijećnika a i od gosp. Staneca o tome tko donosi konačnu 
odluku. Jedno od rješenja koje smo sada u konzultaciji proveli je da se ova informacija primi 
na znanje o stanju prometa i mogućem postupku uspostave nove regulacije, a kod donošenja 
konačnog rješenja da se uzmu u obzir sva dana mišljenja u raspravi na sjednici Gradskog 
vijeća. Mišljenja jasno da ne obvezuju ali niti je ovo Gradsko vijeće nadležno da donese 
odluku već je za to nadležan gradonačelnik. S obzirom na tešku situaciju gradonačelnik je htio 
čuti i druga mišljenja i da se vidi kako bi to najbolje mogli riješiti. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - E sada kada bi to bilo tako kako govori gosp. Kušić. Gosp. 
Župančić i gosp. Stanec tvrde onda mi ne bi sada raspravljali o ovoj točci na Gradskom vijeću 
jer smo mi informaciju kao gradski vijećnici dobili, jedino ako sam ja jedina dobila, u pozivu 
da dođemo na raskrižje kod semafora. Druga stvar poslije te informacije, ako mi kao gradski 
vijećnici nemao ništa da štitimo gradonačelnika na jedan način, tu tešku odluku on mora 
donijeti jer je za to izabran od građana ovog grada, a gradonačelnici donose i lake i teške 
odluke. Rekao je i gosp. Masten da građani nisu znali prije dva mjeseca da bi netko trebao 
donijeti ovako tešku odluku. Prema tome ta točka niti kao izvješće, niti kao informacija ne bi 
bila jer smo mi informaciju dobili, a možda netko ima tu sa sobom taj poziv, a mi smo mogli 
doprinijeti kao svi građani javnoj raspravi i to je trebalo za gradonačelnika biti dosta po mom 
mišljenju i mišljenju nas iz kluba. Ja pokušavam razumno razmišljati, ako je to nepotrebno 
onda je nepotrebno, onda je nepotrebno izgubiti sat vremena za nešto što je nepotrebno. 
Informaciju imamo, javna rasprava se treba provesti i to je kraj priče, međutim mi trebamo 
biti nekome pokriće, mi iz kluba nismo spremni to biti. 
 
 TOMISLAV MASTEN - Interesantno je da konzervatore nismo konzultirali, ali bez 
obzira na to dobili smo suglasnost policije. Tražili smo suglasnost na to od onoga za koga smo 
znali da ćemo suglasnost dobiti, a za one od kojih smo mislili da je nećemo dobiti nismo ni 
tražili. Nemojmo se igrati, pa nismo djeca. Mislim da je gosp. Horvat ovdje to spominjao i 
gosp. Stanec da ovo nema veze s političkom odlukom. Radi se o tome da netko želi donijeti 
neku odluku koja može biti ovakva ili onakva, politička ili bilo kakva ali ne bih se volio 
izložiti i onda treba za to imati pokriće. Ja predlažem drugi zaključak gosp. Kušić, da ne 
sugeriramo gradonačelniku da uzme naše mišljenje u obzir, neka ih uzme, ali neka provede 
javnu raspravu sa stanovnicima na koje se to odnosi, koji tu žive, neka njih pozove na javnu 
raspravu i neka mu oni kažu mišljenje pa neka onda to mišljenje uzme u obzir. Od nas 25 
vijećnika mislim da nitko tu ne živi, na područje na koje se to odnosi, ok, ima nas koji imamo 
djecu u školi pa smo zainteresirani za tih petnaest minuta ujutro i petnaest minuta popodne, ali 
ljudi koji će tu živjeti 24 sata neka se njih pozove i neka se njihovo mišljenje uzme u obzir. 
Znači da se provede stvarno šira javna rasprava, jer kako kaže gosp. Župančić ovo tu što mi 
raspravljamo to nije šira rasprava, to može služiti jedino nekakvom pokriću. 
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Sada pazite što se predlaže u materijalima, a gosp. Stanec kaže da ne moramo glasati o tome, 
a ovdje piše: "Predlaže se Gradskom vijeću da provede raspravu i donese sljedeći zaključak: 
Prihvaća se Informacija o stanju prometa i mogućom uspostavom nove regulacije ..." . Ako se 
Gradskom vijeću predlaže da prihvati informaciju pa kako će ju prihvatiti nego glasanjem, ne 
znam možda telepatski budemo svi mislili u jednom trenutku, kako bi se drugačije prihvatila 
informacija nego glasanjem. Da li je tako gosp. Kušić? 
Ključno pitanje je, kad će se napraviti pješačka staza gore do dvorane? Što dalje?  Ovaj Grad 
može napraviti i privremeno rješenje,  da taj teški promet ide preko Trga tih petnaest minuta, 
pa se ga vrati natrag kad više nema gužvi, ali s druge strane priče je to da su to odluke koje 
nisu lagane nego su teške. 
  
 ŽELJKO STANEC -  Evo sada je kolega Masten upravo rekao dobru riječ i dao je 
svoj neki prijedlog, a upravo smo to tražili. Možda ovo nije idealno rješenje, neka se zatvori 
petnaest minuta, znači htjeli smo otvoriti na temelju ove informacije tip takve rasprave. Znači 
ovo je informacija, i nemojte me krivo razumjeti, ne govorim o prijedlogu, mi smo dali ovaj 
prijedlog regulacije, a ne prijedlog o kojem se glasa. To je vrlo jasno. Htjeli smo mišljenja i 
iskustva neka na temelju kojih mišljenja i iskustva bi gradonačelnik na nekoj od sljedećih 
sjednica mogao dati prijedlog za regulaciju ili ostaviti sve po starom. To je vrlo jasno i 
nemojmo se sada tu baviti politikom ili ovo ili ono, to sam vrlo jasno rekao pri obrazloženju i 
sada.          
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Ako nema više rasprava ja sam predložio , pa ću još jedanput 
ponoviti. Dakle ovo nije prijedlog o kojem glasate, niti je Vijeće, a to ste konstatirali, 
nadležno za donošenje takve odluke. Upravo sada što je govorio zamjenik gradonačelnik 
rješenje nije jednostavno i to ste vi konstatirali i zato su vijećnici bili pozivani da sami vide na 
terenu što napraviti. Ovo je jedno od mogućih rješenja, zato smo ovdje i stavili Prijedlog da se 
prima na znanje informacija o stanju i mogućim rješenjima. Ovo što je sada iznio gosp. 
Masten i to je jedno od mišljenja gradonačelniku da provede raspravu pa bih ja dodao s time 
da se kod donošenja konačnog rješenja uzmu u obzir sva dana mišljenja u raspravi na sjednici 
Gradskog vijeća to bogatstvo i dana mišljenja neka koristi u konačnom rješenju.  
Sva mišljena koja su ovdje iznesena i cijela rasprava će se priložiti.  
 
 VINKO JAKLENEC - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje zaključak o prihvaćanju Informacije o stanju prometa u užem 
centru Samobora. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Evo, pročitat ću još jedanput. Dakle, prima se na znanje 
Informacija o stanju prometa i mogućem postupku uspostave nove regulacije prometa u užem 
centru Samobora, s time da se kod konačnog rješenja uzmu u obzir sva dana mišljenja 
iznesena u raspravi na sjednici Gradskog vijeća.  
 
 ŽELJKO STANEC - Htjeli smo jednu tu širu raspravu, a na temelju sada tih nekih 
mišljenja, gradonačelnik neće ići s ovim prijedlogom kojeg ste danas dobili kao materijal, 
neće ići s tim prijedlogom donošenja o kojem će se na nekoj sjednici glasati. Znači, nećemo 
ići. To znači da će gradonačelnik na temelju ovih mišljenja donijeti prijedlog.  
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Na tragu ovoga što je rekao gosp. Stanec, pa zar ne bi 
u tom zaključku trebalo biti malo opisno u nekoliko rečenica kako je tekla ova rasprava. Meni 
je žalo da se više vladajućih vijećnika nije uključilo i dalo neke svoje prijedloge. Zapravo vi 
kažete primamo informaciju na znanje i to je to, a možda bi gradonačelniku trebao i opis 
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nekih prijedloga i da vidi u kojem smjeru je uopće išla cijela ova rasprava ili možda vi 
vladajući trebate neku kratku pauzu da na temelju naše rasprave odredite kako je tekla 
rasprava i koja su promišljanja gradskih vijećnika. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Mislio sam da ste me shvatili, da je izvod iz zapisnika po ovoj 
točki sastavni dio ovog zaključka. Dakle, nema se što upisivati sve je upisano unutra. Znači 
primate na znanje informaciju. Toliko je bilo izneseno pametnih prijedloga koje nije do sada 
nitko spomenuo, a slušao sam na Kolegiju nekoliko puta, pa to je bogatstvo mišljenja koje se 
može koristiti. 
 
 MARKO TANDARIĆ - Da se nadovežem na ovu cijelu diskusiju. Smatram da je to 
jedan od najvećih prometnih problema Grada Samobora. Da li će se riješiti na ovaj konkretan 
način koji je tu predložen ili ne, ne znamo. Moje osobno mišljenje je da ovakav prijedlog je 
relativno dobar, ne odličan, relativno dobar. Međutim ono što je gosp. Masten spomenuo 
vezano uz uređenje pješačkog prolaza uz Fontanu prema školi mislim da se opet s time u 
principu ne bi ništa dogodilo i dalje bi roditelji, a pretpostavljam i gosp. Masten, svoju djecu 
vozili autom skroz do ulaza u školu. Opet s druge strane oni semafori koji sada postoje, vozila 
se skupljaju na semaforu, ispušni plinovi iz kamiona i automobila izlaze, naša djeca tuda 
prolaze, opet nije dobro. Mislim da je najbolje rješenje stvarno provesti jednu veću javnu 
raspravu s puno različitih mišljenja od različitih stručnjaka iz različitih dijelova znanosti i 
svega, te da se proba naći sasvim neko treće rješenje, jer svako ima svoju dobru i lošu stranu. 
Mislim da nas dvadeset petero ili koliko nas već je to sami ne možemo. Slažem se i s gosp. 
Kušićem kad kaže da je nekoliko dobrih novih ideja isplivalo van i sada mislim ako baš 
jednom za svagda želimo riješiti ovaj problem trebamo dignuti na još veći nivo, a to je javna 
šira rasprava, pa da se čuju mišljenja stručnjaka i ljudi koji žive u tim ulicama. Apsolutno ću 
prihvatiti, odnosno primiti na znanje ovu informaciju jer to nije ništa drugo nego informacija 
da problem postoji i da se pokušava iznaći rješenje. 
 
 BORIS MAKARUN - Mi smo ovdje potrošili sigurno sat vremena, a u principu onu 
bit a to su oni ljudi kojih se to tiče njih uopće još nismo niti pitali, a hoćemo neku širu 
raspravu, pa hajdemo najprije pitati njih a onda možemo dodatno još raspravljati o tome ako 
gradonačelnik sam ne može donijeti odluku o rješenju ovog problema. Jednostavno, mislim 
da taj poziv za širu javnu raspravu i ljudi čiji će to biti najveći problem je nekoliko puta 
ponovljeno ovdje, međutim to kao da se nije slušalo ili ne znam kako bih to rekao. Ja ne želim 
s pozicije Galgova uzimati na sebe odgovornost da nekome pod prozor dovedem kamione. 
 
 VINKO KOVAČIĆ -  Da me ne bih krivo shvatili, pohvaljujem svako mišljenje koje 
je iznijeto i na tragu toga zaključak bi trebao biti da se mišljenja u zapisnik uvedu i da smo to 
primili na znanje, ali o tome ne treba glasati, to je moje mišljenje. Ne znam kao možemo 
glasati o informaciji, da li je to tehnički i pravno da se o informaciji može glasati. Ako vi 
kažete da se može glasati ja ću glasati za informaciju. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Ne glasujete o informaciji, glasujete o ovom zaključku u 
kojem kažemo da primamo na znanje informaciju. Dakle, o tom aktu glasate koje Gradsko 
vijeće može donijeti. Opet ću ponoviti a što je ovdje bilo iznijeto da se provede javna 
rasprava, a rekli smo da sva mišljenja gradonačelnik uzme u obzir i u konačnom rješenju vidi 
što će napraviti, a da prilog ovog zaključka bude izvod iz zapisnika pod ovom točkom. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Mi kada sve ovo usuglasimo ili ne usuglasimo 
idealnog rješenja za ovu prometnu problematiku nema. Ono što bih htjela napomenuti da je tu 
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zanemaren jedan dio djece putnika koji dolaze iz okolnih sela koja spadaju u upisno područje 
OŠ Samobor i svakodnevno su suočeni koji čekaju autobus i te autobusne stanice. Dakle ne 
moramo samo govoriti o roditeljima i djeci koji dolaze automobilima. Onaj dan kada je 
gradonačelnik pozvao vas gradske vijećnike, naravno to je bilo u vrijeme radnog vremena i 
teško je očekivati da će se svi gradski vijećnici moći odazvati, imali smo prilike razgovarati s 
roditeljima, jer je to bio prvi dan škole, koji imaju djecu prvašiće. Nitko od roditelja s kojima 
smo razgovarali na samom terenu samo kažu nije dobro, ali nitko nema snage donijeti neku 
drugačiju odluku koja bi zadovoljila sve. Nikad neće biti zadovoljni stanovnici koji žive ovdje 
na Trgu i dapače ovi ugostitelji, jer znamo što donosi ugostiteljima prolaz kamiona kroz Trg. 
U Grdanjcima je isto restoran kroz koji prolaze kamioni, ima i neke koristi ali nekome nije 
ugodno sjediti na terasi i gledati kamione kako prolaze, to je tako. Što je sa stanovnicima svih 
ovih sela koji tuda moraju prolaziti svakodnevno, s autobusima s tom školskom djecom. 
Teško je sve ovo odvagnuti i donijeti ono rješenje koje će sve zadovoljiti. Tako da odluka, 
kako je rekla uvažena vijećnica Vraneković, na kraju je gradonačelniku i teška i laka. Laka 
možda za stanovnike okolnih sela, ali za stanovnike tu na samom Trgu nikako, jer isto kao što 
je i rekla uvažena vijećnica Linda Rossini Gajšak, ugostiteljstvo je usko vezano uz turizam i 
sada treba to sve zadovoljiti. Mi već nekoliko mjeseci razgovaramo o ovome i nismo se 
pomaknuli ali ne znam da li nas je i ova rasprava odnijela na neko drugo rješenje, čuli smo 
neka mišljenja pa možda treba sazvati sve još jedanput, Vijeće Gradske četvrti Centar, sazvati 
VMO Rude, Dubrava i sve koji putuju tim dijelom, pa možda još razgovarati o tome a to nas 
ništa ne košta, jer ako se čekalo ovoliko godina možemo još razgovarati, dapače. Nemojmo 
stvarati nekakvu političku klimu da mi sada želimo samo tako dovesti kamione preko Trga i 
nekoga ugroziti pa sada neka ovi preko Trga pate a neka su ovi drugi sretni, ne nije tako. 
  

LINDA ROSSINI GAJŠAK - Puno toga smo već rekli pa da se ne ponavljam, sada 
bih samo molila gosp. Kušića u ovom svom zaključku uz ovu širu javnu raspravu da 
eventualno dodate i mišljenje Konzervatora, tako da imamo cjelokupnu situaciju. Kada 
govorimo o široj javnoj raspravi bilo bi dobro da na istu može doći svaki građanin koji živi u 
ovom djelu i reći što misli, a ne samo da imamo mišljenja VGČ i VMO, ako već govorimo o 
širokoj javnoj raspravi, pa se možda jave i neki drugi stručnjaci koji se bave ovom 
problematikom. 
 
 FRANJO ŠTEFANIĆ - Slušajući to sada malo sam razmišljao o tom prijedlogu, taj 
prijedlog je po meni dobar na način da se teški promet preusmjeri na obilaznicu. Kao što 
znamo obilaznica nije završena do kraja, pa je pitanje kako će promet prolaziti kroz Veliku 
Jazbinu. Kroz Veliku Jazbinu jednom je bio promet napravljen na način da su bili postavljeni 
semafori koji se koriste kada su neki radovi ili tako nešto. Interesira me, zašto se ne bi išlo s 
takvim načinom da se to proba riješiti na taj način, da se jedno vrijeme proba taj teški promet 
usmjeriti tamo, stave se semafori i pošto je manji promet i sve to skupa bolje bi funkcioniralo, 
a automobile možemo i dalje pustiti preko Trga ništa se ne bi desilo, jer oni ionako sada idu 
preko Trga. 
 
 TOMISLAV MASTEN - Mislim da već treći put ponavljam jednu te istu stvar, 
odnosno pitam jedno te isto pitanje na koje nikako da dobijem odgovor. Sada me opet 
ponukao gosp. Tandarić koji kaže sazvat ćemo stručnjake, nema tog stručnjaka, taj se nije 
rodio, koji će riješiti pitanje prometa grada Samobora na način kako on danas postoji. Vidite i 
sami da stručnjak piše jedan dan da je ovako rješenje dobro, drugi piše da je drugo rješenje 
dobro, ono što mu velite to vam on napiše, to je tako, to su gradski stručnjaci. Jedino realno 
rješenje, na tragu ovoga što je govorio cijenjeni kolega prethodnik, je puštanje prometa 
obilaznicom, odnosno dovršetak samoborske obilaznice. Pitam treći put, gdje je ta obilaznica 
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u našim planovima i imamo li mi kao Grad viziju? Rekao je gosp. Tandarić da je to jedan od 
ključnih problema Grada Samobora, s time se mogu složiti, ali mi onda ne rješavamo jedan od 
ključnih problema Grada Samobora s novom prometnom regulacijom je nećemo riješiti. 
Završetak obilaznice imao je svojedobno i lokacijsku dozvolu, ako se dobro sjećam. Gdje smo 
zapeli s time? Zašto ne radimo na tome? U zadnjih pet godina tamo nije niti jedna lopata 
zakopana, to je jedino rješenje problema, a o ovom svemu možemo pričati, nekom će biti 
bolje ovako nekome onako, a jedino je rješenje da se ti kamioni od tuda maknu, druge nema 
ovo je stara gradska jezgra. Još jednom pitam, gdje smo s obilaznicom?      
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Što se tiče stanja oko završetka obilaznice bitno je 
napomenuti to da je postojala lokacijska dozvola za trasu kroz Veliku Jazbinu, no međutim 
ona je još u periodu da li 2005. ili 2009. godine opstruirala na zahtjev i revolt građana Velike 
Jazbine i ona je naprosto povučena kao takva i išli smo s prijedlogom novog rješenja koje 
čeka izmjene i dopune Prostornog plana. Znači mijenja se trasa, a kako Prostorni plan nije još 
doživio izmjene i dopune, odnosno nije usvojen, nije moguće ići u naredni korak. Ovo 
rješenje kako je predloženo ili bilo koje drugo rješenje, to je privremeno rješenje, jasno do 
izgradnje dionice obilaznice. Mislim da se ipak malo prenaglašava utjecaj kamiona jer to je 
stvarno zanemariv broj, to kažem u svoje ime, a istodobno je ugrožena ona populacija koja 
dolazi na autobusno stajalište u Šmidhenovoj ulici. To je stajalište koje egzistira dvije godine i 
tu smo stvarno doživjeli kritike ljudi i jednostavno traže od nas da nešto poduzmemo. Mi ne 
možemo u tom prostoru ništa drugo učiniti doli ovim rješenjem mi bi to stajalište za potrebe 
tih korisnika premjestili u Obrtničku ulicu, obzirom na manji promet, bilo znatno sigurnije i 
kraći put do škole. Isto tako kada se govori o komoditetu stanovnika Livadićeve ulice mislim 
da se zanemaruje stanovnike Obrtničke ulice, nekima su gotovo životne funkcije ugrožene a 
nekom se remeti komoditet. 
 
 TOMISLAV MASTEN - Prvo da riješimo enigmu oko Prostornog plana. Zvonko 
nemojmo se izvlačiti na Prostorni plan, napravite lokacijsku dozvolu i kategorizirajte po novoj 
trasi tu cestu kao nerazvrstanu i imat ćete lokacijsku dozvolu sutra, što je sve Ogrinc ovjerio 
ovo tu će biti najmanji problem da vam to ovjeri. Znači nemojmo se vaditi na takve stvari, 
nego poanta priče je da se nitko ne želi s time baviti jer nitko ne želi za to izdvojiti niti jednu 
lipu, to je poanta i tako je već pet godina.  
Što se tiče komoditeta pa nije poanta priče da riješimo problem na način da ako je tebi loše da 
nam bude obadvjema loše, ako je to način da riješimo problem onda super hajdemo ga tako 
rješavati neka se voze u krug po cijelom gradu pa će nam biti najidealnije. 
Treća stvar radi se o kafićima na Trgu, radi se o turizmu, mi se dičimo da smo Grad turizma, 
volimo pričati o tome, pokazuju nas takve na televiziji i onda će nas čovjek snimati s 
kamerom gdje ulazi 30 tonski kamion iz Livadićeve u Šmidhenovu dok je puna terasa i kafići 
ljudi. Ako je to turizam onda super, hajdemo rješavati na taj način turizam. Nije poanta da 
riješiš problem nečiji da ako je nekome loše da nam bude obadvojici loše, pa to nema smisla. 
 
 MAJA GRAČANIN - U ime Kluba vijećnika SDP-a tražim pauzu od pet minuta oko 
usuglašavanja stavova. 
 
 
 Potpredsjednik Gradskog vijeća na zahtjev Kluba vijećnika SDP-a daje kratku 
pauzu. 
 Nastavlja se s radom sjednice. 
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 VINKO JAKLENEC - Molim predstavnika Kluba vijećnika SDP-a da obrazloži 
stanku. 
 
 MAJA GRAČANIN - Nakon usuglašenih stavova tražimo od predlagatelja da povuče 
točku ovog dnevnog reda s današnje sjednice Gradskog vijeća i da se dalje razmotri njezino 
stanje. 
 
 VINKO JAKLENEC - Molim predlagatelja gosp. Staneca da iznese svoje mišljenje. 
 
 ŽELJKO STANEC - U ime predlagatelja točku 9. dnevnog reda povlačim sa 
sjednice Gradskog vijeća, uz malo kratko obrazloženje. Na žalost nismo postigli onaj efekt 
koji smo htjeli postići, znači da otvorimo jednu raspravu, zato smo i dali tu informaciju, znači 
uopće nije bilo nikakvo glasovanje, niti bilo kakav prijedlog o kojem bi se glasalo, pa zbog 
toga ovu točku i povlačim s dnevnog reda današnje sjednice.   
 
 Točka 9. dnevnog reda - Informacija o stanju prometa u užem centru Samobora 
povlači se s Dnevnog reda današnje sjednice Gradskog vijeća. 
 
 
AD10.) 
 VINKO JAKLENEC - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog za 
imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice Grada Samobora. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća Gradske knjižnice Samobor, Miroslava Krleže 

9, Samobor za imenovanje gđe Mirjane Dimnjaković iz Samobora, I. Zajca 1, za 
ravnateljicu Gradske knjižnice Samobor na vrijeme od 4 (četiri) godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i isti usvoji. 
 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 

i imenovanja da se očituje. 
 
STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanje jednoglasno je donio sljedeći 

zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća Gradske knjižnice Samobor, Miroslava Krleže 

9, Samobor za imenovanje gđe Mirjane Dimnjaković iz Samobora, I. Zajca 1, za 
ravnateljicu Gradske knjižnice Samobor na vrijeme od 4 (četiri) godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i isti usvoji. 
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VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka  za imenovanje ravnatelja Gradske knjižnice Grada Samobora. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju ravnateljice Gradske knjižnice  

 
I. 

 Mirjana Dimnjaković iz Samobora, Ivana Zajca 1, imenuje se za  ravnateljicu Gradske 
knjižnice Samobor, Samobor, Krležina 9, na vrijeme od 4 (četiri) godine od dana imenovanja. 
 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD11.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog za 
imenovanje ravnatelja Samoborskog muzeja.  

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež sa 4 glasa "za" i 1 glas "suzdržan" donio je sljedeći zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća Gradske knjižnice Samobor, Miroslava 

Krleže 9, Samobor, za imenovanje gđe Mirjane Dimnjaković iz Samobora, Ivana 
Zajca 1, za ravnateljicu Gradske knjižnice Samobor na vrijeme od 4 godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 

i imenovanja da se očituje. 
 
STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja jednoglasno je donio sljedeći 

zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća Samoborskog muzeja za imenovanje gosp. 

Miroslava Milonjića za ravnatelja Samoborskog muzeja na vrijeme od 4 godine. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz toč. 1. ovog Zaključka provede 

raspravu i isti usvoji. 
 

VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka za imenovanje ravnatelja Samoborskog muzeja.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju ravnatelja Samoborskog muzeja  

 
I. 

 Miroslav Milonjić, Žitarka, Svetonedeljska 51, Rakov Potok, imenuje se za ravnatelja 
Samoborskog muzeja, Samobor, Livadićeva 7, na vrijeme od 4 (četiri) godine od dana 
imenovanja. 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
AD12.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog za 
imenovanje ravnatelja Sportski objekti Samobor. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća Ustanove za upravljanje sportskim 

objektima ''Sportski objekti Samobor'', A. Hebranga 26a, Samobor, za imenovanje 
g. Vladimira Čerkeza iz Samobora, Mala Rakovica, Mirnovečka 33, za ravnatelja 
Ustanove za upravljanje sportskim objektima ''Sportski objekti Samobor'' na 
vrijeme od 4 godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 
Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 

i imenovanja da se očituje. 
 
STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja jednoglasno je donio sljedeći 

zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća ustanove Sportski objekti Samobor za 

imenovanje gosp. Vladimira Čerkeza za ravnatelja ustanove Sportski objekti 
Samobor na vrijeme od 4 godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz toč. 1. ovog Zaključka provede 
raspravu i isti usvoji. 
 

VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka za imenovanje ravnatelja Ustanove Sportski objekti Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju ravnatelja Ustanove za upravljanje 
sportskim objektima "Sportski objekti Samobor" 

 
 

I. 
 Vladimir Čerkez, prof. iz Samobora, Mala Rakovica, Mirnovečka 33, imenuje se za 
ravnatelja Ustanove za upravljanje sportskim objektima "Sportski objekti Samobor" iz 
Samobora, A. Hebranga 26a, na vrijeme od 4 (četiri) godine od dana imenovanja. 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
AD13.) 

VINKO JAKLENEC - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog za 
imenovanje ravnatelja Dječji vrtić Grigor Vitez. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež jednoglasno je donio sljedeći zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Perkovčeva 

88/1, Samobor, za imenovanje gđe Nade Kuhar iz Samobora, Vukovarska 10, za 
ravnateljicu Dječjeg vrtića Grigor Vitez na vrijeme od 4 godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu iz točke 1. ovog 
Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 

i imenovanja da se očituje. 
 
STJEPAN KOZLINA - Odbor za izbor i imenovanja jednoglasno je donio sljedeći 

zaključak: 
1. Podržava se Prijedlog Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Grigor Vitez za imenovanje 

gđe Nade Kuhar za ravnateljicu Dječjeg vrtića Grigor Vitez na vrijeme od 4 
godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz toč. 1. ovog Zaključka provede 
raspravu i isti usvoji. 

 
VINKO JAKLENEC - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka za imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju ravnateljice DV Grigor Vitez  

 
I. 

 Nada Kuhar iz Samobora, Vukovarska 10, imenuje se za ravnateljicu Dječjeg vrtića 
Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 88/1, na vrijeme od 4 (četiri) godine od dana imenovanja. 
 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
AD14.) 
 VINKO JAKLENEC - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 
 
 Pod ovom točkom zahvalio bih se KUD Oštrc za greblicu koji su nam dali pod 
pauzom. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Samo bih ukazao na odredbu članka 33. Poslovnika koji kaže 
da vijećnici mogu osnovati klub vijećnika, a do sada imamo samo jedan prijedlog i to 
prijedlog SDP-a, pa ako želite to možete učiniti i ostali s obzirom da je to Poslovnikom 
predviđeno da se javljaju predstavnici klubova. 
 
 
 VINKO JAKLENEC - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red 
današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem 3. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 
 Dovršeno u 18.10 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR  PROČELNIK-TAJNIK  POTPREDSJEDNIK 
 
Nada Gorišek  Dragutin Kušić,dipl.iur.  Vinko Jaklenec 
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